
 
 

 

 
 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER ORDINARI DEL PLE DE DATA 27 DE GENER DE 2022. 
 
 
A les 19:00 hores, es reuneix, de manera telemàtica el Ple Municipal per efectuar una sessió de caràcter 
ordinari en primera convocatòria.  
 
PRESIDEIX 
 
Ignasi Simón Ortoll 
 
ASSISTENTS 
 
Maria del Mar Pedrerol i Villarroya 
Fran Sánchez Castilla 
Lourdes Maria Estéfano Orozco 
Albert Iglesias Boza 
David Morales Campos 
Maria Lourdes Martín Montero 
Felicita Romero Olivares 
Marc Palet Rodríguez 
Iban Martínez Asensio 
Josep Nogués i Miras 
Juana Maria Morata López 
Susana Mesas Sánchez 
Antonio Polo Lama 
Josep Oriol Vera Brau  
Manel Busquets Mateu 
 
La regidora Manuela Nieves Garrido Marín s’incorporarà al Ple durant el desenvolupament de la sessió.   
 
ACTUA COM A SECRETÀRIA 
 
Gemma Navarro Medialdea, secretària accidental.  
 
També hi assisteix Antoni Hierro Medina, interventor municipal 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
 
1.- PRP2022/58   APROVACIO ACTA PLE 25-11-21 
 
Posada en consideració dels membres del Ple Municipal l’aprovació de l’acta corresponent a la 
sessió efectuada el 25 de novembre de 2021, es va aprovar per unanimitat dels regidors assistents 
(16 de 17). 
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2.- PRP2022/20   DONAR COMPTE DELS DECRETS D'ALCALDIA    
 
Es donà compte dels Decrets d’Alcaldia emesos del dia 11 de novembre al 31 de desembre de 
2021, que van del número 1164 al 1331. 
 
 
3.- PRP2022/35   DONAR COMPTE XIFRA OFICIAL 1-1-21    
 
Es donà compte de la xifra oficial de població a 1 de gener de 2021 que era de 15.673 habitants. 
 
 
El senyor Alcalde explicà que s’havia passat de 15467 habitants l’any 2020 a 15673 l’any 2021. Hi 
havia hagut 109 naixements i 123 defuncions. Les altes globals havien estat 1026 i les baixes 816. 
Els barris amb més moviments per ordre havien estat: Ca l’Artigues, el Nucli, Can Salgot, Can 
Rovira i Ca l’Esteper, la resta estaven per sota dels 1000 habitants. La piràmide d’edats ja no era 
tal. Els barris amb més altes havien estat Ca l’Artigues, Can Salgot, el Nucli i Ca l’Esteper; per 
contra els barris amb més baixes eren el Nucli, Can Salgot, Ca l’Artigues, Can Rovira i Ca l’Esteper. 
 
El regidor Iban Martínez digué que l’augment era igual que als darrers anys, venien més ciutadans 
dels que marxaven. El Nucli urbà era el segon barri amb més població i no era el que tenia més 
altes, la seva població era possiblement més estable. Esperava que els serveis poguessin donar a 
l’abast. Contestant el senyor Alcalde que els serveis estaven lluny de la seva saturació.  
 
En aquest punt s’incorporà a la sessió la regidora Manoli Garrido. 
 
 
3.- PRP2022/23   NOMENAMENT REPRESENTANT A LA MANCOMUNITAT DE LA VALL DEL 
TENES    
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials: 
 

“El Ple de l’Ajuntament, en sessió del dia 4 de juliol de 2019, va acordar nomenar els 
representants de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt a la Mancomunitat de la Vall del Tenes. 
 
Vista la renúncia presentada pel senyor Fran Sánchez Castilla de continuar com a representant 
de l’Ajuntament a la Mancomunitat de la Vall del Tenes. 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials, es proposa al Ple 
l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Nomenar representant de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt a la Mancomunitat de la Vall 
del Tenes, en substitució del senyor Fran Sánchez Castilla, a la senyora Lourdes Estéfano 
Orozco. 
 
Segon.- Notificar aquest acord a la Mancomunitat de la Vall del Tenes.” 

 
 
Oberta la deliberació el senyor Alcalde explicà que es nomena a la senyora Lourdes Estéfano 
perquè és la següent de la llista.  
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El regidor Iban Martínez manifestà que en els representants a la Mancomunitat no es veia reflectida 
la representació del Ple, el 100% dels representants representaven al govern però no al Ple i per 
això votarien en contra. El senyor Alcalde contestà que normalment es posaven els membres de 
govern dels 4 pobles, replicant el regidor Iban Martínez que això no era sempre així, que la majoria 
absoluta no representava fidedignament el percentatge de vots de la població, i que no hagués 
estat de més que un dels representants de l’Ajuntament fós membre d’un altre partit. L’oposició mai 
s’assabentava de res del que es feia des de la Mancomunitat. El senyor Alcalde contestà que la 
seva lògica era que fossin representants regidors que governaves a les diferents àrees. 
 
El regidor Antonio Polo manifestà que hi votaria en contra no pel nom que es proposava sinó  
perquè feia molt de temps que no creien en la Mancomunitat. 
 
El regidor Oriol Vera explicà que feia tres anys que era regidor i no havia tingut mai cap reunió, ni 
constància del que es feia, ni informes, no sabia res de la Mancomunitat, i per això hi votaria en 
contra, per coherència hauria de ser una altra persona que no fos familiar del nou gerent. 
 
El regidor Manel Busquets digué que s’abstindria de votar perquè si bé era veritat que el millor era 
que fossin representants dels partits del govern, en aquest moments que només hi havia un partit 
al govern hagués estat bé que fos representant el membre d’un altre partit.  
 
El senyor Alcalde explicà que s’estava pendnet d’una reunió per parlar de la Mancomunitat, quan 
la figura de la gerència estigui nomenada es farien arribar totes les actes del mandat i una explicació 
dels serveis. Confiava que durant aquest any es tingués una informació constants de la 
Mancomunitat. 
 
 
Posada a votació, la proposta va ser aprovada pel vot favorable del grup municipals del PSC (9 de 
9), que constitueixen majoria absoluta legal, i el vot en contra dels grups municipals d’ERC (5 de 5) 
i d’EN COMU PODEM (1 de 1); s’abstingué de votar el grup municipal de JUNTS PER LLIÇÀ (1 de 
1). 
 
 
5.- PRP2022/36   APROVACIO TEXT REFOS MODIFICACIO POUM AMBIT PAU 17 CAN 
MONTCAU CAN MALE    
 
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme: 
 

“El Ple de l’Ajuntament, en sessió del dia 27 de maig de 2021, va aprovar provisionalment la 
Modificació Puntual del POUM en l’àmbit del PAU-17 Can Montcau – Can Malé de Lliçà d’Amunt. 
 
Tramès l’expedient a la Comissió d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de Barcelona per la seva 
aprovació definitiva, en sessió de 25 d’octubre de 2021 es va aprovar definitivament suspenent 
els efectes de publicació fins a la presentació d’un Text Refós que incorporés els requeriments 
següents: 
 
1.- Cal incloure a la normativa una disposició derogatòria on s’especifiqui els articles de la 
Modificació puntual del POUM en el sector de Can Malé, SUD-6 que queden derogats i/o 
substituïts per l’aprovació de la modificació que ara es tramita. I determinacions relatives a  
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l’acabat i el tractament de l’edifici, les tanques i l’espai lliure de la parcel·la H per tal de garantir-
ne una correcta integració paisatgística. 
 
2.-Cal incloure al document de modificació una agenda o programa d’actuació del pla on 
s’estableixi l’execució immediata del planejament i l’establiment del termini concret per a aquesta 
execució. 
 
3.- Cal aportar una avaluació econòmica de la rendibilitat de l’operació, en la qual s’ha de 
justificar, en termes comparatius, el rendiment econòmic derivat de l’ordenació vigent i el que 
resulta de la nova ordenació. Si es conclou que la modificació genera increment d’aprofitament 
urbanístic, cal preveure la cessió del percentatge que correspongui d’acord amb la disposició 
addicional segona i l’article 43.3 del TRLU. 
 
Vist l’informe de l’Arquitecte municipal 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Urbanisme, es proposa al Ple l’adopció 
dels següent acords: 
 
Primer: Verificar el Text Refós de la Modificació Puntual del POUM en l’àmbit del PAU-17 Can 
Montcau – Can Malé de Lliçà d’Amunt, incorporant les prescripcions assenyalades per la 
Comissió d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de Barcelona. 
 
Segon: Trametre el Text Refós a la Comissió d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de Barcelona.” 

 
 
Oberta la deliberació la regidora Lourdes Estéfano explicà que aquesta modificació ja estava 
aprovada definitivament, però que s’havien de refondre en el text les esmenes que incorporava la 
Comissió d’Urbanisme. 
 
El regidor Iban Martínez manifestà que encara que fos per verificar el text refós el seu grup hi votaria 
en contra perquè s’oposava al que es volia fer en el sector, la modificació es carregava el poc espai 
lúdic que es tenia. 
 
El regidor Antonio Polo digué que aquest tema ja estava debatut, i no estaven d’acord en fer 
modificacions urbanístiques en favor de la multinacional de torn, no veia l’interès general sinó 
l’interès de la multinacional i per això hi votaria en contra.  
 
El regidor Oriol Vera manifestà que era una modificació bona pel poble i per això hi votaria a favor. 
 
El regidor Manel Busquets manifestà que no veia l’interès general, l’Ajuntament estava treballant 
per Punta Na SA a canvi d’un corriol, d’una masia i d’un terreny per activitat esportiva anual, per 
això hi votaria en contra.  
 
 
Posada a votació, la proposta va ser aprovada pel vot favorable dels grups municipals del PSC (9 
de 9) i  Ciutadans (1 de 1), que constitueixen majoria absoluta legal, i el vot en contra dels grups 
municipals d’ERC (5 de 5),  d’EN COMU PODEM (1 de 1) i de JUNTS PER LLIÇÀ (1 de 1). 
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6.- PRP2022/27   APROVACIO PROVISIONAL MODIFICACIO POUM NORMES 
URBANISTIQUES    
 
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme: 
 
 

“El Ple de l'Ajuntament, a la sessió del dia 25 de novembre de 2021, va aprovar inicialment la 
Modificació puntual del vigent Pla d’ordenació urbanística municipal general pel que fa a l’adaptació 
de les Normes Urbanístiques en relació als usos industrials en sòl no urbanitzable. 
  
Durant el període d’exposició al públic no s’ha presentat cap al·legació. 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Urbanisme,  
 
Es proposa al Ple de l’Ajuntament l'adopció dels següents acords: 
 
PRIMER: Aprovar provisionalment la Modificació puntual del vigent Pla d’ordenació urbanística 
municipal general pel que fa a l’adaptació de les Normes Urbanístiques en relació als usos industrials 
en sòl no urbanitzable. 
 
SEGON: Remetre l’expedient a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Barcelona als efectes de la 
seva aprovació definitiva.” 

 
 
Oberta la deliberació el regidor Iban Martínez manifestà que votaria a favor per tal de donar continuïtat a 
les activitats que s’estaven portant a terme i als llocs de treball. 
 
El regidor Antonio Polo digué que votaria a favor perquè era una modificació lògica per mantenir l’equilibri 
entre la defensa als llocs de treball i el respecte a les condicions ecològiques. 
 
Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal.  
 
 
7.- PRP2022/33   APROVACIO INICIAL MODIFICACIO BASES REGULADORES AJUDES PER 
ADQUISISICO LLIBRES PROGRAMA PER FOMENTAR LA IGUALTAT ACCES A L'EDUCACIÓ    
 
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials: 
 
 

“El Ple de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt, en sessió del dia 28 de gener de 2021, va aprovar 
inicialment les Bases reguladores d’ajudes de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt, per a l’adquisició 
de llibres de text, fungibles i llicències digitals dins del Programa per fomentar la igualtat de 
l’accés a l’educació per a l’ensenyament d’educació primària i secundària (cicle inicial, mitjà i 
superior i 1er i 2on d´ESO). 
 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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En data 6 d’abril de 2021 es va publicar en el Butlletí oficial de la Província el Text refós de les 
esmentades bases. 
 
Atès l’interès d’ampliar les ajudes als cursos inclosos fins a 4t d´ESO. 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials es proposa al Ple 
l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER: Aprovar inicialment la modificació de les Bases reguladores d’ajudes de l’Ajuntament 
de Lliçà d’Amunt, per a l’adquisició de llibres de text, fungibles i llicències digitals dins del 
Programa per fomentar la igualtat de l’accés a l’educació, en el sentit que l’objecte de les bases 
quedaria redactat de la següent manera: 
 

“D’acord amb les previsions de l’article 17.2 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general 
de subvencions (LGS, en endavant), l’objecte d’aquestes bases és regular els ajuts 
econòmics destinats a centres educatius públics sostinguts amb fons públics situats al 
municipi de Lliçà d´Amunt, que imparteixen educació primària i secundària (cicle inicial, mitjà, 
superior i 1r, 2n, 3r i 4t d´ESO) per al foment de la reutilització de llibres de text, l´adquisició 
de llibres fungibles i el material didàctic vinculat, i llicències digitals. Els ajuts tenen un caràcter 
singular per raons d’interès públic, social, econòmic i educatiu.” 

 
Així mateix en el paràgraf on es defineix els requisits dels centres educatius beneficiaris cal 
ampliar: 
 
1. Estar degudament constituïts i inscrits com a centres educatius públics sostinguts amb fons 
públics d’educació primària i secundària (cicle inicial, mitjà i superior i 1r, 2n, 3r i 4t d´ESO) abans 
de l’últim dia de presentació de sol·licituds que estableixi l’anunci de convocatòria dels ajuts 
corresponent publicat en el BOPB. 
 
Així mateix incorporar les modificacions en tots els apartats que es parli dels destinataris de les 
ajudes que s´amplia a educació primària i secundària (cicle inicial, mitjà, superior i 1r, 2n, 3r i 4t 
d´ESO). 
 
SEGON: Exposar-la al públic, mitjançant publicació al Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en el tauler d’edictes de l’Ajuntament, 
durant el termini de vint dies hàbils. 
 
TERCER: Si durant el termini d’exposició al públic no es presentessin al·legacions, aquest acord 
esdevindrà definitiu, i es publicarà en el Butlletí Oficial de la Província el Text refós de les bases 
incorporant les modificacions aprovades.” 

 
Oberta la deliberació el regidor Fran Sánchez explicà que amb aquest acord es finalitzava el projecte de 
socialització de llibres el qual havia estat molt ben rebut per les direccions de les escoles amb un revulsiu 
pedagògic important i amb innovació en nous materials.  
 
El regidor Iban Martínez manifestà que també estaven contents de que el projecte hagués anat be a les 
escoles però lamentà que no s’hagués fet directament per tots els cursos des del primer dia, i s’haguessin 
anat sumant cursos cada any quan hi havia suficient pressupost per fer-ho de cop.  
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El regidor Fran Sánchez contestà que tenia tota la raó, però al principi els hi havia costat posar-ho en 
marxa, però tot i reconèixer que potser havia sigut un greuge, a nivell de gestió havia sigut millor ser 
prudents i anar creixent de manera sostinguda. 
 
El regidor Antonio Polo digué que era un projecte en el que sempre havien cregut i recolzat. 
 
El regidor Oriol Vera manifestà que ja era la fase final i que era positiu pel municipi i pels pares i alumnes. 
 
El regidor Manel Busquets felicità al regidor Fran Sánchez per la tasca realitzada. 
 
 
Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal.  
 
 
8.- PRP2022/22   APROVACIO PLA LOCAL EDUCACIO 2022-2026    
 
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials: 
 

“L’Ajuntament de Lliçà d’Amunt, a través de la Regidoria d’Educació, ha impulsat l’elaboració del 
Pla local educatiu Educ360 de Lliçà d’Amunt amb la voluntat de contribuir a visibilitzar i a posar 
en valor la qualitat de la tasca educativa del municipi. 
 
El Pla local educatiu Educ360 recull la proposta estratègica que ha de vertebrar la política 
educativa del municipi durant els propers 4 anys. La seva finalitat és millorar la situació i les 
oportunitats educatives al municipi de Lliçà d’Amunt des d’una visió integral de l’educació i 
l’impuls d’una xarxa d’aprenentatge connectat. 
 
Dins d’aquest marc, l’elaboració del Pla local educatiu Educ360 respon als següents objectius: 
 
- Elaborar un diagnòstic en profunditat de la situació educativa al municipi, que reculli la visió 
dels agents responsables dels serveis i recursos educatius i de la ciutadania destinatària 
d’aquests serveis i recursos. 
 
- Ordenar, analitzar i visualitzar tots els recursos i activitats educatives que hi ha al municipi. 
 
- Treballar per un consens social, tècnic i polític entorn a la qüestió educativa. 
 
- Traçar una estratègia d’acció orientada a crear recursos on són necessaris; donar coherència 
o estructura a les accions i millorar el treball en xarxa entre els diferents agents socioeducatius 
del municipi. 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials, es proposa al Ple 
l’adopció del següent acord: 
 
ÚNIC.- Aprovar el Pla local d’educació de Lliçà d’Amunt pels anys 2022-2026.” 

 
 
 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web

Codi Segur de Validació 251e1b78ee5d4f1a8b7eb3cc6241a4d0001

Url de validació https://seuelectronica.llicamunt.cat/Validador

Metadades Classificador:Altres  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

G
em

m
a 

N
av

ar
ro

 M
ed

ia
ld

ea
01

/0
4/

20
22

S
ec

re
tà

ri
a

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

Ig
n

as
i S

im
o

n
 O

rt
o

ll
01

/0
4/

20
22

A
lc

al
d

e

https://seuelectronica.llicamunt.cat/Validador


 
 

 

 
 
 
 
 
Oberta la deliberació el regidor Fran Sánchez manifestà que era una fita important per l’Ajuntament 
i pel municipi. El Pla naixia pel creixement de recursos educatius i era important que la política 
educativa no girés segons el regidor o alcalde del moment, sinó que tingués una línia estratègica 
dins el marc general del municipi. La política educativa es feia des de totes les àrees i no només 
des de l’àrea d’educació, i s’havia de traçar a llarg termini. S’havien fet sessions de participació 
ciutadana, de polítics, agents socials... Aquest Pla creava moviments com el cas de la sessió de 
participació de 0 a 6 on es va posar de manifest que les famílies la veien poc accessible i s’havien 
fet moviments en aquest sentit; les famílies de 6-12 tenien mancances d’activitats de cohesió 
familiar.  
 
Continuà dient que el Pla parlava de comunicació, de treball en xarxa. Era important que el traç 
estigués publicat i tingués un consens a nivell tècnic, polític i social. Finalitza dient que es crearia 
una comissió de seguiment.  
 
El regidor Iban Martínez manifestà que el document era extens però ben estructurat i esperava que 
estigués publicat i a disposició. Era un Pla treballat per la gent que s’hi dedicava: sector educatiu 
del municipi i tècnics que treballen amb nanos. Els grups polítics havien tingut poca participació 
però tampoc creia que fos necessari participar-hi gaire. 
 
El regidor Antonio Polo explicà que el Pla era complert, ben fet i tenia constància que s’havia 
treballat amb tota la comunitat educativa. S’alegrà de la creació de la comissió de seguiment però 
no voldria que passés com en altres plans. 
 
El regidor Oriol Vera digué que era un document ben redactat i vertebrador. Es tractava d’un 
document obert per poder treballar-hi i per això la Comissió de seguiment era molt important. 
 
El regidor Manel Busquets exposà que s’havia fet una bona feina per un equip que sabia el que es 
feia. Era un Pla treballat amb les escoles però trobava a faltar que s’hagués treballat mes amb les 
acadèmies privades.  
 
El regidor Fran Sánchez digué que el Pla es tractaria en el proper Consell municipal i es faria una 
presentació pública, pel que feia al tema de les acadèmies privades havia estat tractat però la 
tècnica de la Diputació de Barcelona havia dit que era difícil incloure en el Pla qüestions on 
l’Ajuntament no podia tenir incidència. 
 
 
Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal.  
 
 
9.- PRP2022/26   COMPATIBILITAT PSICÒLEG EDUCACIÓ PER TASQUES PRIVADES    
 
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials: 
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“El senyor Toni Randos Parés que presta serveis a l’Ajuntament com a personal laboral temporal 
realitzant les tasques de psicòleg adscrit al departament d’educació, ha sol·licitat davant 
d'aquest Ajuntament el reconeixement de compatibilitat per poder exercir funcions de psicòleg 
en l’àmbit privat. 
 
Vist l'informe emès per la Tècnica mitja de recursos humans, 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials, es proposa al Ple 
l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Reconèixer la compatibilitat per poder realitzar tasques com a psicòleg en l’àmbit privat 
al senyor Toni Randos Parés, sempre i quan es compleixin les premisses següents: 
 
1. La jornada a realitzar a través de l’activitat privada per la que es sol·licita la compatibilitat no 
coincideixi amb la jornada contractada. 
 
2. Les funcions que es desenvolupin com a psicòleg es trobin fora de l’àmbit d’actuació i 
geogràfic on desenvolupa les seves funcions com a psicòleg d’educació de l’Ajuntament de Lliçà 
d’Amunt, i per tant, les actuacions que dugui a terme no tinguin col·lisió amb la feina que es 
desenvolupa actualment. 
 
3. No percebi cap complement en nòmina que pugui propiciar la resposta negativa en 
l’autorització de compatibilitat que es sol·licita. 
 
Segon.- Notificar aquest acord a l’interessat i al Registre de Personal.” 

 
 
Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17) 
que constitueixen majoria absoluta legal.  
 
 
10.- AFERS URGENTS 
 
10.1.- PRP2022/59   APROVACIO PROVISIONAL MODIFICACIO ORDENANÇA REGULADORA 
IMPOST INCREMENT VALOR TERRENYS NATURALESA URBANA    
 
El senyor Alcalde explicà que hi havia un tema urgent a tractar en aquest Ple, i el motiu de la urgència 
era que l’ordenança s’havia d’aprovar definitivament abans del 12 de maig de 2022, i si no s’aprovava 
en aquest Ple no s’arribaria a temps. El text de l’ordenança era el tipus de la Diputació de Barcelona a la 
que s’estaven adherint la majoria d’Ajuntaments.  
 
Posada a votació,  la urgència va ser aprovada amb el vot favorable dels regidors dels grups municipals 
del PSC (9 de 9),  d’EN COMU PODEM (1 de 1), de CIUTADANS (1 de 1) i de JUNTS PER LLIÇÀ (1 
de 1), que constitueixen majoria absoluta legal; s’abstingueren de votar els regidors dels grups 
municipals d’ERC (5 de 5). 
 
 
 Es donà lectura a la següent proposta d’acord:  
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“El Títol II del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals regula de forma exhaustiva 
els recursos dels municipis i, en cada cas, determina la facultat de les Corporacions Locals pel seu 
establiment, ordenació, supressió, per la determinació de les quotes tributàries, així com per 
l’aprovació i modificació de les corresponents Ordenances Fiscals, en els termes que s’hi concreten. 
 
Vista la sentència 182/2021 del Tribunal Constitucional, de 26 d'octubre que declara la nul·litat del 
mètode de càlcul de l’Impost sobre l’increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana. 
 
Vist el Reial Decret Llei 26/2021, de 8 de novembre, que adapta el Text refós de la Llei reguladora de 
les hisendes locals a la jurisprudència del Tribunal Constitucional (Sentències 59/2017; 126/2019 i 
182/2021) respecte a l’Impost sobre l’increment de valor dels terrenys de naturalesa urbana.  
 
Atès que la Disposició transitòria única del Reial Decret Llei 26 /2021 estableix que, els Ajuntaments 
que tinguin establert l'esmentat impost hauran de modificar, en el termini de 6 mesos des de l'entrada 
en vigor d'aquest Reial Decret Llei, les respectives ordenances fiscals per adequar-les al dit Reial 
Decret Llei. 
 
Es proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal número 4 reguladora de 
l’Impost sobre l'increment de valor dels terrenys de naturalesa, el text refós de la qual consta a l'annex 
d'aquest acord. 
 
SEGON: Exposar al públic l’acord precedent mitjançant anunci al Butlletí Oficial de la Província, a un 
dels diaris de major difusió de la província i al Tauler d’Edictes de l’Ajuntament, per a que durant el 
termini de trenta dies hàbils comptats des del dia següent al de la seva publicació, els interessats 
puguin examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que creguin oportunes. Transcorregut el 
període sense haver-se’n formulat cap, l’acord adoptat restarà aprovat definitivament. 
 
TERCER: En el cas de no produir-se reclamacions, publicar en el Butlletí Oficial de la Província l’acord 
definitiu i el text íntegre de l’ordenança aprovada.” 

 
 
Oberta la deliberació el senyor Alcalde explicà que el Tribunal Constitucional va dictar sentència per la 
que anul·lava el càlcul de l’impost, i ara s’havia de modificar l’ordenança proposant un nou càlcul que 
seria del 30 %. Ajuntaments com el de Cardedeu i Bigues aplicaven el mateix percentatge. 
 
El regidor Iban Martínez digué que sempre que l’Alcalde posava exemples de municipis de la comarca, 
parlava del que eren governat per ERC. Manifestà que no li quedava clar que per les finances de 
l’Ajuntament fos necessari anar a màxims, però entenia que era important per l’Ajuntament, per això 
s’abstindrien de votar. 
 
El senyor Alcalde contestà que posava com exemple aquests dos municipis perquè tenia personal que 
eren d’aquests pobles i li deien. 
 
El regidor Antoni Polo digué que al principi no entenia la urgència però que li havien aclarit i entenia que 
els canvis de l’ordenança eren tècnics per ajustar-los a la normativa vigent.  
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El regidor Oriol Vera digué que estava a favor. 
 
El regidor Manel Busquets manifestà que entenia que eren tecnicismes i que no tenia eines per valorar 
si havia de ser o no del 30%. 
 
El senyor Alcalde explicà que aquest seria un any d’experiència, i sempre es podria ajustar en anys 
següents. El regidor Manel Busquets digué que no voldria que l’any vinent que era any d’eleccions es 
reduís al 15%, contestant el senyor Alcalde que difícilment ho canviaria. 
 
 
Posada a votació,  la proposta va ser aprovada amb el vot favorable dels regidors dels grups municipals 
del PSC (9 de 9),  d’EN COMU PODEM (1 de 1), de CIUTADANS (1 de 1) i de JUNTS PER LLIÇÀ (1 
de 1), que constitueixen majoria absoluta legal; s’abstingueren de votar els regidors dels grups 
municipals d’ERC (5 de 5). 
 
 
11.- MOCIONS  
 
 
11.1.- PRP2022/76   MOCIO OBERTURA CENTRE RECUPERACIO SALUT MENTAL VALLÈS 
ORIENTAL    
 
 
El regidor Antonio Polo donà lectura a la següent moció: 
 
 

“Benito Menni CASM de Germanes Hospitalàries va inaugurar el passat mes de novembre la primera 
unitat hospitalària de recuperació en salut mental del Vallès Oriental. Ubicada a la zona annexa de 
les consultes externes de l'Hospital de Granollers. Té l'objectiu de reforçar la continuïtat i la proximitat 
en l'assistència de la salut mental dins la pròpia comunitat, evitant llargs desplaçaments als pacients 
i afavorint d'aquesta manera la vinculació amb els recursos i programes de cada zona. 
 
La nova unitat ha de permetre atendre les persones adultes que pateixen problemes de salut mental 
amb criteris de complexitat, fent una intervenció molt propera a la comunitat i seguint el model de 
recuperació. "Aquest model permet treballar conjuntament amb el pacient, facilitant les eines i 
recursos necessaris, en l'entorn més proper a la persona i a la seva família, perquè pugui 
desenvolupar de manera integral el seu projecte de vida i recuperi la seva funcionalitat", destacaven 
des de l'entitat. 
 
El nou espai per a subaguts a l’Hospital té capacitat per a 18 places i donarà servei a Granollers i 
diversos municipis de la zona central i nord del Vallès Oriental.  
 
Dos mesos després de la seva inauguració, després de 2 anys d’obres amb retards per la pandèmia, 
la unitat hospitalària de recuperació en salut mental del Vallès Oriental  continua tancada, segons 
informava l’associació DARUMA en un comunicat del seu President, per un tema burocràtic. 
 
La no-posada en funcionament de la unitat implica que, com passava fins ara, quan millora la situació 
dels malalts aguts que sí que poden ser atesos a Granollers hagin de ser traslladats al centre que  
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Benito Menni té a Sant Boi de Llobregat amb els inconvenients i les dificultats que això representa 
per a les famílies que no sempre s’hi poden desplaçar. 
 
Davant la necessitat urgent d’aquest servei, el grup municipal LLIÇÀ D’AMUNT EN COMÚ PODEM 
de l'Ajuntament de Lliçà d’Amunt proposa a aquest Ple de Lliçà d’Amunt l'adopció dels següents 
ACORDS: 
 
PRIMER: Exigir al Departament de Salut de la Generalitat de Catalunya solucioni l’obertura del centre 
amb la màxima celeritat. 
 
SEGON: Donar trasllat del present acord al Govern de la Generalitat de Catalunya, al Departament 
de Salut, als Grups Polítics del Parlament de Catalunya i a l’Associació Daruma.” 

 
 
El regidor Antoni Polo manifestà que hi havia anuncis que el dia 1 de febrer es posaria en marxa però 
no se’n refiava. 
 
El regidor Fran Sánchez digué que des de la Conselleria els hi havia anunciat que s’obriria el dia 1 de 
febrer i que el Conseller el dia 4 es visitaria el centre, entenia que havia estat pel tema COVID que tot 
s’havia retardat. Manifestà que pel text hi votaria a favor però els hi semblava que si tenien agenda del 
Conseller i s’havia informat a les Associacions, per lleialtat institucional s’abstindrien de votar.  
 
El regidor Antonio Polo contestà que el Conseller i l’Alcalde Mayoral ja s’havien fet la foto, i no era bo 
refiar-se del anuncis. 
 
El senyor Alcalde digué que faltaven uns documents per obrir, no s’havia obert ja per problemes 
burocràtics, i s’havia de donar un vot de confiança. 
 
El regidor Iban Martínez digué que semblava que hi havia hagut un problema burocràtic, i que segons el 
CATSALUT i l’Ajuntament es posaria en funcionament el dia 1 de febrer, però tot i així no tenia cap 
problema en votar a favor. 
 
El regidor Oriol Vera manifestà que era un tema important i que no costava res dir-li a qui s’havia de dir 
que ho fes. 
 
El regidor Manel Busquets digué que no hi veia problema en que activi l’obertura i la manera de donar 
recolzament era votant a favor, perquè la necessitat era palesa.  
 
 
Posada a votació, la moció va ser aprovada amb el vot favorable dels regidors dels grups municipals 
d’ERC (5 de 5), d’EN COMU PODEM (1 de 1), de CIUTADANS (1 de 1) i de JUNTS PER LLIÇÀ (1 de 
1); s’abstingueren de votar els regidors del grup municipal del PSC (9 de 9).   
 
 
11.2.- PRP2022/77   MOCIÓ DE REPROVACIÓ AL REGIDOR FRAN SANCHEZ DEL PARTIT DELS 
SOCIALISTES DE L’AJUNTAMENT DE LLIÇÀ D’AMUNT PRESENTADA PER TOTS ELS GRUPS 
MUNICIPALS A L’OPOSICIÓ: ERC, EN COMÚ PODEM, CIUTADANS I JUNTS X LLIÇÀ D’AMUNT 
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Abans de procedir a la lectura del text de la Moció, intervingué el regidor Iban Martínez en nom dels 
grups de l’oposició per manifestar que havien demanat que els regidors Fran Sánchez i Lourdes Estéfano 
no participessin en la votació, però els hi havia dit que sí que podien fer-ho, amb el que estaven en 
desacord.  
 
Tot seguit el mateix regidor llegí amb veu alta la moció: 
 

“La tardor del 2021 el regidor i 2n tinent d’alcalde de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt, en Fran Sánchez, 
es va presentar a les proves per ocupar una plaça pública com a Gerent de la Mancomunitat de la 
Vall del Tenes. Entitat supramunicipal de la qual aquest consistori n’és l’integrant amb més pes de 
població i, per tant, aportació econòmica. 
 
El Ple de l'Ajuntament de Lliçà d'Amunt, en sessió del dia 30 de març de 2017, ha aprovat inicialment 
el Codi de conducta i bon govern per a càrrecs públics de l'Ajuntament de Lliçà d'Amunt. Els càrrecs 
públics, entre altres coses, hem de poder exercir les nostres obligacions sense deixar cap marge als 
dubtes que puguin suposar les nostres actuacions personals i/o laborals. 
 
Encara que legal, és inadmissible èticament exercir de regidor d’un municipi que pren decisions que 
afecten el teu lloc de feina, i a la inversa, no és correcte com a Gerent haver de prendre decisions 
que es portin a debat a una taula on hi ha asseguts el teu alcalde i altres regidors/es del teu municipi. 
Incompatibilitat que en cap cas es permet dins dels mateixos ajuntaments. Veiem com, en aquest cas 
s’aprofita la bona fe de qui redactà els estatus i/o les normes de la Mancomunitat que no pensà mai 
que això podria passar. 
 
Considerem que és legítima la promoció personal de qualsevol militant en el si del seu partit, però és 
molt lleig aprofitar les escletxes legals per treure rèdit personal. 
 
Per tot el que s’ha exposat anteriorment, els grups municipals d’ERC, En Comú Podem, Ciutadans i 
Junts x Lliçà d’Amunt proposem al ple de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt els següents acords: 
 
PRIMER: Reprovar el regidor Fran Sánchez per no donar exemple de transparència i tacar la imatge 
d’aquest ajuntament aportant ombres sobre les seves actuacions. 
 
SEGON: Exigir la dimissió com a regidor d’aquest ajuntament per tal de poder continuar lliurement en 
el càrrec de Gerent de la Mancomunitat de la Vall del Tenes. 
 
TERCER: Exigir a la Mancomunitat de la Vall del Tenes la regulació d’aquests casos de manera que 
no torni a passar que un representant electe d’un dels municipis integrants pugui exercir de tècnic a 
la pròpia Mancomunitat. 
 
QUART: Notificar a la Junta de la Mancomunitat les decisions preses en aquest ple.” 

 
 
Acabada la lectura, el regidor Iban Martínez manifestà que, en consonància amb el que deia al moció, 
no s’estendria gaire en els arguments perquè es tractava d’un assumpte simple, es tractava d’una falta 
d’ètica, ja que no es podia estar prenent una decisió sobre un tema des del punt de vista de polític i de 
tècnic, perquè per molt que volgués separar els dos càrrecs, això no era possible. Continuà dient que 
els càrrecs públics sempre havien de donar exemple, i tot i que des d’un punt de vista legal no s’estigués  
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produint cap irregularitat, també s’hauria de tenir en compte que moltes vegades les lleis no eren justes, 
i davant d’injustícies s’havia de donar un pas endavant. Cità com exemples la llei de segregació racial 
que deia que era legal segregar pel color de la pells, el fet que els anys 30 les dones no poguessin votar 
o la manca de drets dels col·lectius LGTBI en moltes societats. Que fos legal no volia dir que estigués 
ben fet. 
 
A continuació intervingué el regidor Antonio Polo que digué que es trobaven davant el tema més 
desagradable de la legislatura, indicà també que la moció ja resultava prou clara, però afegí que s’hauria 
de veure i complir el codi ètic en el seu apartat B sobre la honestedat, i referí com exemple que el passat 
mes de desembre, durant l’elaboració i aprovació del pressupost municipal, s’havien destinat 310.000 
euros com aportació a la Mancomunitat, el que representava 65.000 € més que l’any anterior, o sigui un 
25% d’augment, quan precisament l’Institut havia passat a la Generalitat i per tant era aquest organisme 
qui es feia càrrec de les despeses i la seu del SEOV s’havia traslladat al municipi de Lliçà de Vall. 
Continuà afirmant que els grups de l’oposició no tenien cap mena de control ni fiscalització sobre la 
Mancomunitat, i quan van preguntar sobre el tema des de l’equip de govern se’ls havia respost que “Per 
a nosaltres la Mancomunitat és un projecte extremadament solidari i no l’abandonarem mentre nosaltres 
estiguem al govern”, i això ho va dir precisament el que ara seria el seu gerent, i per això es preguntava 
si quan el regidor Fran Sánchez ho havia votat, ho havia fet com a regidor de l’Ajuntament o com a futur 
gerent i, conseqüentment es preguntava: hi havia conflicte o no? Que cadascú treies les seves 
conclusions, però el regidor Fran Sánchez hauria de ser conscient del mal que feia a la ciutadania, doncs 
la seva obligació era preservar la confiança en la classe política i la bona imatge de l’Ajuntament.  
 
També comentà que, si bé l’equip de govern tenia majoria absoluta, haurien de tenir en compte que eren 
2.864 veïns els que l’havien votat, mentre que el conjunt de l’oposició en sumava 3.338, per tant 
considerava dolentes les majories absolutes quan volien aplicar el “rodillo” una vegada i una altra, i afirmà 
que si en aquests moments el PSC no tingués la majoria absoluta, això no s’hauria produït. Considerava 
que el millor seria que el regidor Fran Sánchez dimitís. 
 
Pel que feia al requeriment per a que els regidors Fran Sánchez i Lourdes Estéfano no poguessin votar 
la Moció, per considerar-los directament implicats en l’afer, assenyalà que així ho preveia l’article 23 de 
la Llei 40/2015 del règim jurídic del secor públic que cità textualment, i per tant semblava prou clar que 
la llei obligava a l’abstenció d’aquest dos regidors. Manifestà la seva sorpresa , i no estava d’acord, amb 
l’informe de la Secretària que adduïa jurisprudència dels anys 80 per permetre’ls la votació, argumentant 
que es tractava d’un tema d’interès institucional i no d’un afer d’interès personal directe, en una 
interpretació que considerava retorçada, quan ells havien presentat arguments legals més recents, i per 
això reclamava que si es comptabilitzaven els vots d’aquests dos regidors es fes constar en l’acta el seu 
desacord i advertí que ho posarien a mans dels seus serveis jurídics. 
 
Tot seguit intervingué el regidor Oriol Vera, que manifestà que tenia poca cosa per afegir doncs ja 
s’havien aportat prou arguments en les dues intervencions anteriors per tractar-se d’una moció conjunta, 
però si que volgué indicar que ell des de que havia entrat a la política sempre havia volgut acabar amb 
els polítics professionals, i en aquest cas un polític havia vist una opció i pensava que faria bé la tasca, 
però no era ètic ostentar els dos càrrecs. En tot cas, era legal, però no pas ètic, i que el millor que podia 
passar en aquest cas era que si el regidor Fran Sánchez volia fer de gerent, que digués que ja ho tenia 
previst i que dimitís del càrrec de regidor i membre d’aquesta entitat, i que ho fes amb dignitat. 
 
A continuació el regidor Manel Busquets manifestà que no els agradava haver de fer aquest moció, que 
tot i tractar-se d’un afer compatible amb la legalitat, en realitat es basava en un buit legal tant en la 
convocatòria com en els estatuts de la Mancomunitat, ja que quan s’havien redactat no havien pensat  
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que es trobarien amb un cas com aquest, en què un regidor es presentés per un càrrec d’aquest tipus, i 
també considerava un buit legal que les persones que tinguessin accés al contingut d’aquest examen 
fossin només els quatre alcaldes i el redactor del mateix, i demanà que aquesta moció servís també per 
corregir aquests buits legals. Continuà amb una frase feta “Per ser regidor s’ha de ser com la dóna del 
Cèsar, que a més de ser s’ha de semblar”, i s’encomanà al codi ètic pel tema de les incompatibilitats, ja 
que, a més, el càrrec de gerent no era un càrrec qualsevol, el qual comportava la gestió d’un ens públic 
i per tant gestionar diner públic, i resultava difícil de compaginar amb la tasca de regidor, ja que per això 
s’hauria de ser un “Superman”, perquè el nou gerent hauria de compaginar les 24 hores setmanals de 
dedicació a la docència, les 24 hores setmanals de regidor, i les 20 hores setmanals de la mitja jornada 
de gerent de la Mancomunitat, i preveia que la que més descuidaria seria la de regidor, la qual cosa seria 
una llàstima.  
 
Per acabar manifestà que en aquest afer s’havia actuat amb ocultisme, que no s’havia informat als grups 
de l’oposició, quan el codi ètic deia que se’ls havia de comunicar per poder realitzar la tasca de control 
que havia de realitzar l’oposició i, en conclusió, demanava al regidor que s’ho replantegés i triés entre 
una tasca o altra perquè era incompatible, tot demanant també al PSC que hi reflexionés, perquè en 
política no tot s’hi val. 
 
Seguidament intervingué el senyor Alcalde manifestant que no entraria en cap debat perquè les 
posicions de cadascú resultaven prou clares, i ells ho veien diferent  i per tant ja avançava que votarien 
en contra del la Moció, i amb els 9 regidors del seu grup. En aquest sentit afirmà que ell no era jurista i 
per tant faria cas del criteri expressat per la Secretària de l’Ajuntament que deia que podien votar els nou 
regidors. Per altra part indicà que considerava que es tractava d’una Moció fluixa, en que es deduïa que 
no en volien saber res de la legalitat quan no els interessava, quan era en la legalitat en què es basaven 
els actes dels governants en democràcia, i que, en tot cas, si es consideraven injustes les lleis, eren els 
governs de la Generalitat o de l’Estat qui les podien de canviar, i quan es parlava d’ètica, es preguntava, 
quina era la seva ètica?, o bé si l’ètica no era una cosa subjectiva, i resultava molt bèstia que es volgués 
basar una moció en la seva ètica quan no hi havia cap base legal per presentar-la i que el que havien 
volgut fer era provocar un circ mediàtic contra el regidor.  
 
Continuà dient que el regidor Fran Sánchez havia realitzat una gran tasca en la Mancomunitat, com la 
introducció de la musica en les escoles, la creació de l’Escola d’Adults o la socialització dels llibres de 
text que s’estava gestant en aquests moments, i per tant era un molt bon polític i seria un molt bon gerent 
que sabria diferenciar entre els diferents càrrecs i tasques. A continuació aclarí que el regidor s’havia 
presentat a una plaça laboral, interina i a mitja jornada, que implicava un contracte amb sis mesos de 
prova que serien supervisats pels quatre alcaldes, fins la convocatòria de la plaça definitiva. Afegí que li 
costava d’entendre que s’hagués presentat aquesta moció, i que es volgués basar en l’ètica, perquè no 
s’aguantava per enlloc. Es preguntava quina era l’ètica quan ho havia fet tot legal, havent-t’ho consultat 
prèviament a la Presidenta de la Mancomunitat, que no era pas del PSC, i a la Secretària de la 
Mancomunitat  que li diu que és legal, dimitint del seu càrrec a la Mancomunitat, presentant-se a un 
examen en competència amb un altre candidat, que precisament també era regidor, però el Fran 
generava passions i no sabia el motiu. Conclogué incidint en que es tractava d’una exageració i un intent 
de linxament públic que el regidor no es mereixia, afirmà també que no hi havia buits legals, la 
Mancomunitat té els seus estatuts d’acord amb la llei, no es volia que el gerent fos càrrec de confiança, 
es volia un càrrec laboral que s’havia convocat interinament i amb un període de prova de 6 mesos.  
 
Insistí en que els regidors de l’oposició jugaven amb l’ètica que els interessava, ni tots els electors del 
PSC estarien a favor ni tots el electors de l’oposició en contra. Reiterà que no entenia que s’hagués  
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presentat aquesta moció, que s’havien passat i que considerava que si es tractava de la seva estratègia 
política no els hi seguirien el joc. Tot seguit passà la paraula al regidor Fran Sanchez. 
 
El regidor Fran Sánchez inicià la seva intervenció manifestant que volia explicar al Ple i als ciutadans el 
que tenien dret a saber, que ell havia vist la convocatòria d’aquesta plaça i havia decidit presentar-s’hi 
perquè complia amb tots els requisits exigits, que les proves constaven d’un examen tècnic i pràctic, un 
text psicomètric i una entrevista que no es va arribar a puntuar perquè no va ser  necessari per la 
diferència entre la puntuació dels aspirants, i tots els que s’haguessin presentat a un procediment 
d’aquest tipus sabien l’esforç que comportava per preparar-s’hi.  
 
Assenyalà que el procediment havia estat avaluat per un tribunal cent per cent extern i el test psicomètric 
l’havia efectuat per una empresa no vinculada a cap dels quatre municipis i, per tant, no hi podia haver 
cap dubte en la netedat i transparència d’aquest procés.  
 
Sobre el funcionament de la Mancomunitat indicà que es tractava d’un ens independent, amb un govern 
independent que prenia les decisions de manera independent, i cap regidor del govern municipal, fora 
del representant escollit, no hi podia intervenir, ni votar, tal com passava en altres organismes com el 
Consell Comarcal, el Consorci de Residus o la Diputació. Explicà que ell tenia 32 anys i s’havia presentat 
a una plaça  laboral i de tècnic, perquè estava d’acord en que els polítics no havien de viure sempre de 
la política. Continuà dient que estava molt decebut per la presentació d’aquesta moció, amb uns més 
que d’altres, per proximitat política o afinitat personal, ja que ell considerava que sempre actuava de 
bona fe encara que en algun cas es pogués fallar, però precisament en aquest cas no havia hagut cap 
fallo perquè tot s’havia efectuat de manera legal, participant en un procediment públic per a una plaça 
de tècnic, fent les coses bé, perquè la Mancomunitat havia volgut que aquesta plaça fos de tècnic, i no 
pas un càrrec de confiança, per tant considerava que la moció estava fora de lloc i que si el que havien 
volgut era fer-li mal, això ho havien aconseguit, però només com a persona, no pas com a polític, quan  
la seva família havia hagut de veure a les xarxes socials que es presentava una moció de reprovació al 
seu fill per haver participat en un procediment de manera legal, i emfatitzà que si el volien treure a ell ho 
haurien de fer a les urnes, no pas amb mocions que l’únic que volien eren fer mal a un veí, a  un company 
al capdavall, i la política segons els seu criteri no podia ser això. Acabà dient que si mantenien la seva 
posició i els semblava que havia comès alguna irregularitat que ho denunciessin als jutjats, i que fos un 
jutge el que decidís qui tenia la raó. 
 
Acabada aquesta intervenció el Sr. Alcalde considerà com a resolta la qüestió i no volgué donar el dret 
a rèplica, amb les conseqüents demandes de paraula dels regidors Iban Martínez que manifestà que per 
al·lusions volia contestar com es feia sempre i li agradaria explicar perquè l’ètica no era ni seva ni dels 
altres; i del regidor Antonio Polo que comentà que s’havien fet acusacions de voler fer un mal personal, 
i volia dir que hi hauria gent que pensaria que el que se li havia fet al regidor Fran Sánchez era per fer-li 
mal i hi hauria gent que pensaria que era el regidor Fran Sánchez el que havia fet mal.  
 
El senyor Alcalde donà el debat per tancat atès que era  un debat estèril. 
 
Posada a votació, la moció va ser rebutjada amb el vot en contra dels regidors del grup municipal del 
PSC (9 de 9), i el vot favorable dels regidors dels grups municipals d’ERC (5 de 5), d’EN COMU PODEM 
(1 de 1), de CIUTADANS (1 de 1) i de JUNTS PER LLIÇÀ (1 de 1).  
 
 
11.- PRECS I PREGUNTES  
 
No se n’han presentat. 
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I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent  les 21:18 hores de tot el que jo com 
a secretària certifico. 
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